
Jsme bytosti láskyplné  

                         … tedy, myslíme si to … 

 

     Ale vždyť přeci „MILUJEME“!  

Milujeme z celého srdce a celou svojí bytostí, jsme dobrotiví a laskaví.   

   Tak proč se nám stále lásky nedostává?!   

      Je to stále nějak jinak, nežli bychom si přáli.   

   

Kde je tedy klíč k tomuto odvěkému problému? 

Proč se nám nedaří žít ve fungujících vztazích s pocitem lásky, klidu a harmonie? 

Pojďme se zamyslet nad tím, jak to vlastně s láskou doopravdy je. 

Třeba objevíme dveře s tajemným zámkem k novému, spokojenějšímu životu. 

Stačí tak málo … 

 

Těším se na setkání s Vámi 

Jari Schubertová 

Jaroměř, 24. 11. 2015, penzion Expanze, 18 hod. 

 


